
 

Eigersund idrettsråd                    

Protokoll fra møte mellom idrettsrådet, politisk og administrativ ledelse 
Møtenummer  5/2023 
Dato 22. november 2023 
Tid 17:15 
Sted: Kantina rådhuset 
 

Navn Tilstede Forfall * 
Svein Erling Jensen (styreleder) x   
Cecilie Therese Tengesdal (nestleder) x   
Wenche Nodland  x  
Terje Rasmussen x   
Rune Andersen x   
Karen Kvalheim  x  
Mette Helene Wersland (vara) x   
Gunn S Friestad (vara)  x  
Kristin Fardal Hovland (sekretær)  x  
Anja Hovland, ordfører x   
Iselin G. Skogen, leder 
levekårsutvalget 

x   

Siri Meling, kommunedirektør x   
Jone Omdal, kommunalsjef x   
Jan Harald Forsmo, kommunalsjef x   
*Ikke tilstede i sak 
Gjester:  

Matteus Bårdsen, daglig leder EIK fotball 
Bernt Blitzner, styreleder EIK 
 
 
Saker 
Sak 26/23 – Idrettsparken Husabø 
Sak 27/23 – Padleklubben, utvidelse av lokaler 
Sak 28/23 – Uenighet om ansvar, gjerder ved racketsenteret 
Sak 29/23 – Bassenget på Husabø, åpent til 1. juli 
Sak 30/23 – Ridesenter 
Sak 31/23 – Tilskuddsordning kunstgress – status 
Sak 32/23 - Eventuelt 
 
 
 



SAKER 
 
Sak 26/23 Idrettsparken Husabø 
Kommunedirektør orienterte om prosessen som har vært. Det har vært dialog over tid om 
videreutvikling av anlegget og ansvar.  
Er det behov for Kiwibanen? Den kan være i spill om en gjør noe på Husabø  
Esimat for bane og lys er 15 millioner ifølge EIK. Det er kommet signal fra andre om å bidra inn. Det 
som er viktig for EIK og kommunen er mer bruk av banen da den er lite bruk i dag.    
Det er et møte tirsdag 28.11.23 - 10.30 - 15.00. Norges fotballforbund kommer på besøk. Eigersund 
kommune er anleggseier og stiller på møtet.  
Det blir møte mellom EIK og kommunen i etterkant. 
 
Sak 27/23 – Padleklubben, utvidelse av lokaler  
Padleklubben trenger mer plass, og ser på muligheten for å utvide eksisterende klubblokale på Tengs. 
Kan kommunen være med som grunneier? Klubben ønsker tilbakemelding fra kommunen. 
Padleklubben tar kontakt med teknisk avdeling for å avtale møte. 

Sak 28/23 – Uenighet om ansvar, gjerder ved racketsenteret 
Bilder og korrespondanse mellom kommunen og klubben ligger vedlagt, det gjør også brev fra 
advokat. Kommunalsjef Jone Omdal orienterte litt om saksgangen. Kommunen ser mer på saken og 
gir tilbakemelding. Jone Omdal har ansvar. 
 
Sak 29/23 – Bassenget på Husabø 
Saken har vært inne til kommunen og de har fått avslag til 1. Juli – 14 dager ekstra. Det er mange som 
driver undervannsrugby, og idrettsrådet mener det er synd at det er stengt i aktuelt tidsrom. Mange 
driver internasjonalt. Mange må reise til Stavanger for å trene når hallen er stengt. Kommunedirektør 
og kommunalsjef teknisk orienterte om hvorfor dette er vanskelig.  
Det er et ønske fra idrettsrådet om å få dette til.  
Kommunalsjef teknisk sjekker opp. Kommer tilbake  
 
 
Sak 30/23 – Ridesenter 
Leder i idrettsrådet informerte om pågående arbeid. Mye positivt som skjer. Det ble luftet en ide om 
interkommunalt anlegg. 
 
Sak 31/23 – Tilskuddsordning kunstgress – status 

Saken har vært oppe før. Idrettsrådet og klubbene har hatt et møte, og signalet er at det må skrives 
en ny sak om dette. Kommunen tar tak i saken og fremmer sak politisk om tilskuddet og ansvar i 
forhold til dette. 

Sak 32/23 – Eventuelt 

Tennislinje på Dalane Videregående skole  
Ble diskutert. Ordfører og kommunedirektør tar saken videre med DVS  



Idrettsrådkonferansen  
Idrettsrådskonferansen blir arrangert i Eigersund neste år. Eigersund kommune har mye positivt å 
vise fram.  

 

Jan Harald Forsmo 

Referent 
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